
 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Készült: Újszász Város Képviselő-testület 2011. szeptember 13-án tartott soron következő 

ülésén. 
 
 

M U T A T Ó 
 
Napirendi pont: Határozat szám: 
 
1. Újszász város teljes közigazgatási területére készülő település- 113/2011. 

rendezési terv felülvizsgálat és módosítás alátámasztó munka- 
részeként elkészített környezeti vizsgálatának elfogadásáról. 

 
Újszász Város teljes közigazgatási területére készült  114/2011. 
településszerkezeti terv (felülvizsgálat és módosítás) elfogadásáról. 

 
Újszász Város Önkormányzatának 12/2011. (IX.14.) rendelete a Helyi Építési 
Szabályzatról. 

 
2. Az Újszászi Nevelési Központ tanév értékeléséről szóló  115/2011. 

beszámoló elfogadásáról. 
 
3. Újszász Városi Önkormányzat 13/2011. (IX.14.) rendelete a 4/2011. (II.16.) Újszász 

Városi Önkormányzat 2011. évi költségvetéséről szóló rendelet módosításáról. 
 

4. Újszász Városi Önkormányzat 14/2011. (IX.14.) rendelete Újszász Városi Önkormányzat 
2011. évi költségvetésének I. félévi teljesítéséről. 
 

5. A település környezet védelméről szóló rendelet-tervezet  116/2011. 
előzetes véleményezéséről. 

 
6. Újszász Város kitüntető díjainak adományozásáról szóló  117/2011. 

rendelet felülvizsgálatának elnapolásáról. 
 

7. A közfoglalkoztatás 2011. I. félévi tapasztalatairól. 118/2011. 
 

8. Újszász Város Önkormányzat 15/2011. (IX.14.) rendelete a pénzbeli és természetbeni 
szociális ellátásokról szóló 7/2011.(IV.13.) önkormányzati rendelet módosításáról. 

 
9. Az Iskola út 21. szám alatti ingatlan értékesítéséről. 119/2011. 

 
10. Képviselői tiszteletdíj közcélú felajánlásáról. 120/2011. 

(Dr Szóró Magdolna képviselő.) 

B e j e l e n t é s e k 
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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
 
Készült: Újszász Város Képviselő-testület 2011. szeptember 13-án tartott soron következő  
               ülésén az Újszászi Nevelési Központ Vörösmarty Mihály Általános Iskola, Iskola út  
               8. szám alatti tagintézményében. 
 
Jelen vannak: Molnár Péter polgármester, Kaló Istvánné alpolgármester, Bálint Ferenc,  
               Bogárné Simon Klára, Répási Csabáné Tóth Rozália, Rózsa György, Szórád Róbert  
               és Dr Szóró Magdolna képviselők. 
 
Meghívottak közül jelen vannak: Szabó Győző az Újszászi Nevelési Központ Igazgatója, 
Udud Róza aljegyző, bizottságok jegyzőkönyvvezetői. 
 
Molnár Péter polgármester: Köszönti az ülésen megjelenteket. Megállapítja, hogy a 9 fő 
képviselő közül 7 fő jelen van, így az ülés határozatképes, és azt megnyitja. Tájékoztatja a 
testület tagjait, hogy Szórád Róbert képviselő késni fog az ülésről, Petrik Ferenc képviselő 
pedig távol marad az ülésről. 
Javaslatot tesz az ülés napirendi pontjaira, mely megegyezik a most kiosztott napirendi 
pontokkal. 
Kéri a képviselő- testületet, hogy a napirendi pontokkal kapcsolatban kérdéseiket, 
javaslataikat tegyék meg. Mivel javaslat nem hangzott el, kéri a testület tagjait, hogy a 
napirendi pontok elfogadásáról szavazzanak. 
 
A képviselő–testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a napirendi 
pontokat elfogadja, és az ülésre felveszi. 
 
1. Napirendi pont megtárgyalása 

(Újszász Város teljes közigazgatási területére készített településrendezési eszközök 
felülvizsgálatának és módosításának elfogadásáról szóló előterjesztések a jegyzőkönyv 
mellékletét képezik.) 
 
Molnár Péter polgármester: Köszönti Kiszelovics Ildikót, aki elkészítette az anyagot. Kéri 
a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság, valamint az Ügyrendi és Közbeszerzési 
Bizottság elnökét, hogy tájékoztassák a testületet a bizottságok javaslatairól. 
 
Bálint Ferenc: A pénzügyi bizottság tárgyalta és elfogadásra javasolja az előterjesztést. 
 
Rózsa György: Az ügyrendi bizottság szintén tárgyalta és elfogadásra javasolja az 
előterjesztést. 
 
Molnár Péter polgármester: Elmondja, hogy az előterjesztésben két határozatot és egy 
rendeletet kell meghoznia a testületnek. 
Kéri a képviselő-testületet, hogy tegyék meg hozzászólásaikat.  
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Kérdezi, hogy a településen belül ugyanazok a körzetek 
maradtak, vagy változtak a határok? 
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Kiszelovics Ildikó: Elmondja, hogy a Településrendezési Terv párhuzamosan készült az 
Integrált Városfejlesztési Stratégiával és ezzel egyidejűleg változtak a jogszabályok, 
éppen ezért szinte egy teljesen új rendezési terv született. Az építéshatóság részéről 
összegyűjtött lakossági igények is beépítésre kerültek. 
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Az Egység út érdekelné, hogy ugyanazok a feltételek 
maradtak-e. 
 
Molnár Péter polgármester: Nem változott az Egység út. 
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Kérdezi, hogy a környezeti értékelés című fejezetnél a 
Bakó úti játszótérrel kapcsolatban nem látta a terveket, lesz-e parkosítás? Kérdezi, hogy a 
műszaki átadás-átvétel megtörtént-e már, lehet-e már használni a játszóteret a 
gyerekeknek? 
 
Molnár Péter polgármester: Igen, lesz parkosítás szeptember végén, ha az idő engedi. 
Elmondja, hogy alapvetően elkészült minden játék, a héten lesz a műszaki átadás-
átvétele, használható állapotban van. 
Mivel több hozzászólás nem hangzott el, kéri a testület tagjait, hogy az előterjesztéssel 
kapcsolatban szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 
113/2011. (IX.13.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
az Újszász város teljes közigazgatási területére készülő településrendezési terv 
felülvizsgálat és módosítás alátámasztó munkarészeként elkészített környezeti 
vizsgálatának elfogadásáról.  
 

Újszász Város Képviselő-testülete a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi 
LXV. tv. 8.§ (1) bekezdésében, és a 16.§ (1) bekezdésében biztosított 
jogkörében eljárva, valamint a 2/2005. (I.11.) Kormányrendeletben kapott 
felhatalmazás alapján a településrendezési tervhez kapcsolódó környezeti 
vizsgálat részeként a környezeti értékelést a Kiszelovics és Társa 
Településtervező Kft. -vel elkészíttette. 
 
A Képviselő-testület a környezeti értékelés anyagát megtárgyalta, az abban 
foglaltak alapján megállapította, hogy a rendezési terv a környezetvédelmi 
szempontok és a fenntartható fejlődés előtérbe helyezésével készül, továbbá a 
terv a környezetvédelmi érdekeket szolgálja. 
 
A Képviselő-testület jelen határozatával a településrendezési tervhez 
kapcsolódó környezeti vizsgálat részeként elkészített környezeti értékelést 
jóváhagyja. 
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Fenti határozat 2011. szeptember 13. napján lép hatályba. 
 
E határozatot a 2/2005. (I.11.) Korm. rendelet 5.§ (3) alapján, a környezet 
védelméért felelős szerveknek meg kell küldeni, melyről az Önkormányzati 
Főépítésznek kell gondoskodni. 
 
Erről értesülnek: 
 
1./ Polgármester, Újszász 
2./ Jegyző, Újszász 
3./ Képviselő-testület tagjai 
4./ Önkormányzati Főépítész 
5./ Hajdú – Bihar Megyei Kormányhivatal, Állami Főépítész, Debrecen,  
6./ Jász- Nagykun- Szolnok Megyei Kormányhivatal Népegészségügyi 
Szakigazgatási Szerve, Szolnok 
7./ Közép- Tisza- vidéki Környezetvédelmi, Természetvédelmi és Vízügyi 
Felügyelőség, Szolnok 
8./ Hortobágyi Nemzeti Park Igazgatósága, Debrecen 
9./ Kiszelovics és Társa Településtervező Kft.  
10./ Irattár 

 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 
114/2011. (IX.13.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
Újszász város teljes közigazgatási területére készült településszerkezeti terv 
(felülvizsgálat és módosítás) elfogadásáról.  
 

Újszász Város Képviselő-testülete az önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. 
törvény 8. § (1) bekezdése, valamint az épített környezet alakításáról és 
védelméről szóló 1997. évi LXXVIII. törvény 7. (3) bekezdés b) pontja 
alapján, továbbá az Országos Településrendezési és Építési Követelményekről 
szóló 253/1997. (XII. 20.) Korm. rendelet 2. § (1) bekezdésében foglaltak 
szerint, Újszász város közigazgatási területére vonatkozó településszerkezeti 
terv felülvizsgálatot és módosítást elfogadja, melynek része a Kiszelovics és 
Társa Településtervező Kft. által készített településszerkezeti terv leírása és a 
településszerkezeti tervlapok (TSZ – 1, TSZ - 2 jelű tervlap). 
 
Fenti határozat 2011. szeptember 13. napján lép hatályba. 
 
A településszerkezeti tervet valamint az ezzel egyidejűleg elfogadott helyi 
építési szabályzatot és szabályozási tervet a központi nyilvántartásba (VÁTI), 
valamint az érintett véleményező szervek részére meg kell küldeni, melyről a 
települési főépítész gondoskodik. 
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Erről értesülnek: 
 
1. Újszász  Város Polgármestere 
2. Újszász Város Jegyzője 
3. Képviselő-testület tagjai 
4. Megbízott Önkormányzati Főépítész 
5. Építésügyi Hatóság, Újszász 
6. Hajdú – Bihar Megyei Kormányhivatal, Állami Főépítész,  
4026 Debrecen, Darabos u. 9-11., és az érdekelt véleményezési eljárásban 
közreműködő szervek 
7. Központi nyilvántartás (VÁTI) tervekkel együtt  
8. Kiszelovics és Társa Településtervező Kft., Szolnok, Szántó krt 52. II/5 
9. Irattár 

 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, 1 tartózkodással és ellenszavazat nélkül 
megalkotja 
 

Újszász Város Önkormányzatának 
12/2011. (IX.14.) rendeletét 
 
A Helyi Építési Szabályzatról. 
 
A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv 
……….sz. melléklete tartalmazza. 

 
 
 
2. Napirendi pont megtárgyalása 

(Az Újszászi Nevelési Központ tanév értékeléséről szóló beszámoló a jegyzőkönyv 
mellékletét képezi.) 
 
Molnár Péter polgármester: Kéri az Oktatási, Sport és Kulturális Bizottság elnökét, hogy 
tájékoztassa a testületet a bizottság javaslatáról. 
 
Bogárné Simon Klára: Az oktatási bizottság tárgyalta és elfogadásra javasolja a 
beszámolót. 
 
Szabó Győző: Szeretettel köszönti a képviselő-testület tagjait és örül, hogy elfogadták a 
meghívást ebbe a 2007-ben épült iskolai tagintézménybe. Köszönti a vendégeket és a 
kollégákat is. Elmondja, hogy az általános iskolánál öt éves vezetői ciklus kezdődött, és 
Bogárné Simon Klára lett ismételten az iskola igazgatója. Bemutatja az igazgató-
helyetteseket Makainé Zérczi Zsuzsanna és Utasi Katalin személyében. A beszámolóban 
az elmúlt tanév legfontosabb eseményeit foglalták össze. Feszített tempójú, 
feszültségektől sem mentes tanév volt. Sok gyűrődés van a munkájukban, szeretné 
megemlíteni például azt, hogy a Kossuth úti épületben nincs portás, és jelenleg négy 
takarító dolgozik hat helyett, három konyhalány van, az óvodában nincs csak egy 
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takarító. Sorolhatná azokat a körülményeket, amelyek a technikai munkát nehezítik, 
mégis úgy gondolja, hogy nagyon eredményes évet zártak, amit tiszta szívből köszön a 
kollégáknak. Várják a jövőt érintő változásokat. 
 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy a beszámolóval kapcsolatban 
tegyék meg hozzászólásaikat. 
 
H o z z á s z ó l á s o k 
 
Rózsa György: Elmondja, hogy az elmúlt év nagyon nehéz volt, és várhatóan a következő 
év még nehezebb lesz. Nagyon precíz, kidolgozott a beszámoló, melyet megköszön a 
Nevelési Központ Igazgatójának és az intézményegység vezetőknek is.  
 
Dr Szóró Magdolna: Örül, hogy itt lehet a testületi ülés, nagyon otthonosnak tartja az 
épületet és a légkört, talán ezért szeretnek ide járni a gyerekek iskolába. A létszám miatt 
minden bizonnyal jobban áttekinthető a gyereksereg, mindenképpen nagyon jó 
véleménnyel vannak erről az intézményről. Az iskola bemutatását még inkább szeretné 
előtérbe helyezni a civil szervezetek és lakosság felé is, hiszen időnként van egy 
elvándorlási hullám, és a szülők többsége nem is tudja, hogy mi ellen tiltakoznak. Nem 
sokan mennek el a nyílt napra és szeretné, ha több ilyen lehetőség lenne. Láthatnák, hogy 
milyen színvonalas munka folyik az intézményben olyan technikai eszközökkel, ami 
országosan is kiemelkedő és a mostani követelményeknek megfelel. Bizottsági ülésen is 
elmondta, hogy szomorúan vették tudomásul, hogy a város vezető értelmiségéhez tartozó 
pedagógusok nagyon kevés létszámban vesznek részt a városi rendezvényeken. Legutóbb 
például a Magyar Dal Napja rendezvényen összesen 13 ember volt. Úgy gondolta, hogy 
legalább az énektanárok és az énekkar részt vesznek az ilyen rendezvényen. A sport 
támogatását is fontos feladatnak tartja, például a lábtoll-labda verseny megnyitóján jó 
lenne, ha a gyerekek sorfalat állnának az utcán felvonulóknak, ami valamiféle keretet 
adna a megnyitónak.  
 
Szórád Róbert képviselő megérkezett. 
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Elmondja, hogy a beszámoló nagyon részletes, de vannak 
benne olyan rövidítések, amelyek nem közérthetőek. Ilyen a BTMN tanulók fejlesztése, 
illetve szeretné megkérdezni, hogy mit tartalmaz a HH-s illetve a HHH-s megjelölés. 
Kérdezi a gazdasági vezetőt, hogy a beszállítóknak tartozik-e a Nevelési Központ és ha 
igen, milyen összeggel. A beszámoló 9. oldalán található, hogy hatalmas a zöldfelület 
mennyisége és ezért egy nagy teljesítményű fűnyíró beszerzése indokolt. Az 
önkormányzat több száz kaszát, fűnyírót, locsolótömlőt nyert pályázaton az elmúlt 
években. 2003-ban raktár is volt. Ezzel segítséget tudna nyújtani az önkormányzat a 
Nevelési Központnak. Az iskolában 470 tanuló van, ebből 170 fő jelentkezett a 
Pedagógiai Szakszolgálatnál logopédiai és nevelési tanácsadóban. Nagyon soknak tartja 
ezt a létszámot. Most már a beszámolóban nagyon hangsúlyt fektetett a 
tehetséggondozásra, aminek örül ő is és az egészséges szociális helyzettel rendelkező 
szülők is örülnek. 
 
Szabó Győző: A hátrányos helyzetet meg lehet közelíteni egyrészt szociális oldalról, 
másrészt egészségügyi, mentális oldalról. Ha szociális irányból közelítik meg, akkor 
hátrányos helyzetű az a gyermek, aki gyermekvédelmi támogatásban részesül. 
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Halmozottan hátrányos helyzetű akkor, ha ezen túl még a szülő iskolázatlan. A BTMN 
független a szociális helyzettől. Beilleszkedési, tanulási, magatartási nehézséget jelölik 
így. Az SNI sajátos nevelési igény. Ha felmerül a szülő, vagy akár az oktatási intézmény 
részéről a sajátos nevelési igény, akkor a területileg illetékes nevelési tanácsadó vizsgálja 
meg a gyermeket, aki adhat olyan szakvéleményt, hogy ez a gyerek beilleszkedési, 
magatartási problémával küzd, részletezve hogy pontosan melyik. Ha a nevelési 
tanácsadó úgy látja, hogy komolyabb a helyzet, akkor javasolja, hogy a bizottság 
vizsgálja meg, aki megállapítja a Sajátos Nevelési Igényt szakvéleményében. A tanuló 
SNI-s, akár a nevelési tanácsadó, akár a szakértői bizottság szakértői véleményében ezt 
kimondja. A szakértői vélemény megállapítja azt is, hogy milyen pedagógiai segítségre 
van szüksége a tanulónak. A nevelési tanácsadónak több feladata is van, egyrészt a 
logopédiai ellátás és korai fejlesztés.  Összesen 170 családot érint a nevelési tanácsadó 
tevékenysége, ami nem jelenti azt, hogy minden gyermek sajátos nevelési igényű. A 
nevelési tanácsadást minden újszászi lakos igénybe veheti függetlenül attól, hogy hová 
jár a gyermek. Elmondja, hogy öt telephelyen kell a zöldfelület karbantartását 
megcsinálni. Köszönettel fogadnak minden segítséget. 
 
Bakóné Tánczos Krisztina: Elmondja, hogy az intézményben négy konyha működik, 
három tálalókonyha és egy főzőkonyha. Általában csakis újszászi kereskedőktől 
vásárolnak, és nagyon odafigyelnek, hogy ki legyenek fizetve. Nincs tartozásuk feléjük.  
 
Molnár Péter polgármester: Ez az anyag tényleg átöleli az elmúlt évet. Az elmúlt év 
szakmai váltás és felkészülés volt minden intézményegységnél. Nagy büszkeség egy 
városvezetésnek, hogy ilyen nagyszerű intézményrendszere van. Ahhoz, hogy belakják az 
épületeket a kollégák, évek kellenek. Ha valaki egy ilyen intézményben jár, akkor látja, 
hogy mi minden történt tavaly óta. Lehet, hogy utolsó alkalommal történtek változások. 
Az önkormányzat számára nem várható a legjobb változás, de mégis az elmúlt 6-8 év az 
iskolarendszer kialakítása és fejlesztése szempontjából hatalmas előrelépés volt, óriási 
munkát takar a fejlesztés, ami jelenti a pedagógusok továbbképzését is. Van olyan 
helyzet, amikor az anyagiak hiányában az önkormányzat nem tud adni portást vagy éppen 
zöldfelület kezelőt. Az önkormányzatnak nem hogy több száz, de tíz alatt van a 
fűnyíróinak száma. Most már csak olyan nagy teljesítményű fűnyírókat vásárolnak, amik 
nem amortizálódnak le pár hónap alatt.  
Szót ad Krassóiné Gyüre Rozália helyi lakosnak. 
 
Krassóiné Gyüre Rozália: Köszönti a testület valamennyi tagját és a dolgozókat. Nagyon 
egyetért Dr Szóró Magdolna képviselő hozzászólásával, mert az iskolában dől el, hogy 
mikké válnak a gyerekek. Ha itt jó pedagógusok vannak, akkor jó emberekké válnak és 
tudnak a társadalom bizonyos részében hatékony munkát végezni. Köszöni a nagykerti 
tanárnők munkáját nagyon nagy fejlődést mutat ez a rész az épület felújításával. A 
gyerekek nagyon szívesen bemutatnák a szülőknek, hogy mit csinálnak. 
 
Bogárné Simon Klára: A felvetések kapcsán megpróbált egy gyors statisztikát készíteni 
arról, hogy hányszor nyitották ki az iskola kapuit a lakosság számára. Az évnyitón, 
évzárón és a ballagáson kívül 3 olyan szakmai nap volt, amikor minden érdeklődőt 
szeretettel vártak. Volt két nyílt tanítási nap, kettő a benti és kettő a kertvárosi iskolában. 
A Megyei Pedagógiai Intézet rendezvénysorozatához kapcsolódóan minden 
intézményegység kinyitotta kapuját, de említhetné még a tüdőszűrést és az egészségnapot 
is. Köszöni az elismerő szavakat, büszke a kollégáira, akik nagyon sok városi 
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rendezvényen megmutatják magukat, és nagyon sok városi ünnepség köszönhető a 
kollégái munkájának.  
 
Molnár Péter polgármester: Mivel több hozzászólás nem hangzott el, kéri a képviselő- 
testület tagjait, hogy szavazzanak.  
 
A képviselő–testület 8 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 
115/2011. (IX.13.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 

       az Újszászi Nevelési Központ tanév értékeléséről szóló beszámoló elfogadásáról. 
 

Újszász Város Képviselő-testülete megtárgyalta az újszászi Nevelési Központ 
tanév értékeléséről szóló beszámolót, melyet jóváhagyólag elfogad, és egyben 
megköszöni az intézmény igazgatójának, vezetőinek és dolgozóinak az 
intézmény működéséhez nélkülözhetetlen, fáradhatatlan munkáját. 
 
Erről: 1./ Szabó Győző a Nevelési Központ Igazgatója, 

                                  2./ Képviselő-testület tagjai, 
          3./ Boros Péterné jegyző 
              é r t e s ü l.- 

 
3./Napirendi pont megtárgyalása: 

(Újszász Városi Önkormányzat 2011. évi költségvetési rendelet módosításáról szóló 
előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést valamennyi bizottság tárgyalta. Kéri a 
bizottságok elnökeit, hogy tájékoztassák a testületet a bizottságok javaslatairól. 
 
Rózsa György: Az Ügyrendi és Közbeszerzési Bizottság elfogadásra javasolja az 
előterjesztést.  
 
Bogárné Simon Klára: Az Oktatási, Sport és Kulturális Bizottság szintén elfogadásra 
javasolja az előterjesztést. 
 
Bálint Ferenc: A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság szintén elfogadásra javasolja 
a rendelet tervezetet. 
 
Dr. Szóró Magdolna: a Szociális, Egészségügyi és Foglalkoztatási Bizottság szintén 
elfogadásra javasolja az előterjesztést. 
 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait tegyék meg hozzászólásaikat. 
Mivel hozzászólás nem hangzott el kéri, hogy szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, 2 ellenszavazattal és tartózkodás nélkül 
megalkotja 
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Újszász Városi Önkormányzat  
13/2011. (IX.14.) rendelete 
 
a 4/2011. (II. 16.) Újszász Városi 
Önkormányzat 2011 évi költségvetéséről 
szóló rendelet módosításáról.  
 
A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv … 
számú melléklete tartalmazza. 

 
 

4./Napirendi pont megtárgyalása: 
(Újszász Városi Önkormányzat 2011. I. félévi költségvetési előirányzatainak 
teljesítéséről szóló előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést valamennyi bizottság tárgyalta. Kéri a 
bizottságok elnökeit, hogy tájékoztassák a testületet a bizottságok javaslatairól. 
 
Rózsa György: Az Ügyrendi és Közbeszerzési Bizottság elfogadásra javasolja az 
előterjesztést.  
 
Bogárné Simon Klára: Az Oktatási, Sport és Kulturális Bizottság szintén elfogadásra 
javasolja az előterjesztést. 
 
Bálint Ferenc: A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság szintén elfogadásra javasolja 
a rendelet tervezetet. 
 
Dr. Szóró Magdolna: A Szociális, Egészségügyi és Foglalkoztatási Bizottság szintén 
elfogadásra javasolja az előterjesztést. 
 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait tegyék meg hozzászólásaikat. 
 
H o z z á s z ó l á s o k 
 
Bálint Ferenc: Elmondja, hogy a létszámadatok esetében az önkormányzat összlétszáma 
és az intézmények létszámadatai nem egyeznek. Nem stimmelt a nevelési központ 
beszámolója és ez a beszámoló sem. Tízes nagyságrendű létszámkülönbségek vannak. 
Kérdezi, hogy miből adódik az önkormányzati támogatás, a normatív támogatások hiánya 
okozza, vagy egyébként kell kiegészíteni. Korábban szó esett a szállítói tartozásokról, 
ami 2011. június 30-ai állapot szerint összesen 43.000 000 Ft. 
 
Kaló Istvánné alpolgármester: Elmondja, hogy a létszámeltérések fogalom 
meghatározások miatt lehetségesek, mert van szervezett álláshely és munkajogi létszám 
is.  
 
Szűcsné Horváth Ágnes pénzügyi osztályvezető: Elmondja, hogy a Munka 
Törvénykönyve alapján foglalkoztatott közfoglalkoztatásban résztvevők a létszámban 
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szerepelnek, mivel személyi juttatásként megjelenik a bérük. A közalkalmazotti és 
köztisztviselői létszámban összesen 324 fő szerepel.  
 
Kaló Istvánné alpolgármester: Elmondja, hogy folyamatosan figyelemmel kísérik a 
foglalkoztatotti létszámot az intézményeknél. Folyamatosan törekednek arra, hogy 
amennyiben a feladat változik, akkor a létszám is változzon. Ez elsősorban 
létszámcsökkentést takar. A költségvetés tervezésekor nem lehetett megbecsülni a 
közfoglalkoztatottak létszámát, és természetesen a félévi teljesítési adatokban 
bérkifizetések jelentkeznek. A szállítói tartozással kapcsolatban elmondja, hogy ezek 
június 30-ai adatok. A tartozás most valamennyivel kevesebb, amiben van intézményen 
belüli körbetartozás is. Ilyen például az a helyzet, amikor a polgármesteri hivatal fizeti ki 
az energia számlát és az kiszámlázásra kerül az intézményeknek. Ha az adott számlát az 
intézmény nem tudja kifizetni, akkor az megjelenik szállítói tartozásként. Ugyanígy 
megjelenik a nevelési központ tartozása a középiskola felé az élelmezés kapcsán. Ez 
utóbbit nagyrészt kiegyenlítette. Nagyobb tartozásuk van a Remondis felé, amely az 
előző évihez tartozik, és aminek az az oka, hogy 50 000 000 Ft–ot meg kellett előlegezni 
pályázatokra. Ahogy forog vissza a pályázati pénz, úgy fizetik ki a szállítókat.  
 
Bálint Ferenc: Kérdezi, hogy a nevelési központ költségvetésében melyik intézményi 
egység a legfajsúlyosabb.  
 
Kaló Istvánné alpolgármester: Elmondja, hogy az intézmények bevételei a saját 
bevételeiből és az önkormányzati támogatásból áll össze. Az intézményegységekre való 
lebontás a szakfeladatos lebontásban látszódik.  
 
Szűcsné Horváth Ágnes pénzügyi osztályvezető: Jelenleg nincs kigyűjtött adat, de a 
költségvetésből kiindulva az általános iskola támogatása a legnagyobb nagyságrendileg. 
Erről pontosan bebírnak számolni, de erre most nem készültek.  
 
Molnár Péter polgármester: Mivel több hozzászólás nem hangzott el kéri a testület tagjait, 
hogy szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, 2 ellenszavazattal és tartózkodás nélkül 
megalkotja 

 
Újszász Városi Önkormányzat  
14/2011. (IX.14.) rendelete 
 
Újszász Városi Önkormányzat 2011. évi 
költségvetésének I. félévi teljesítéséről. 
 
A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv … 
számú melléklete tartalmazza. 
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5./Napirendi pont megtárgyalása: 

(A települési környezet védelméről szóló rendelet-tervezet előzetes véleményezéséről 
szóló előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
Molnár Péter polgármester: Kéri az Ügyrendi és Közbeszerzési Bizottság elnökét, hogy 
tájékoztassa a testület tagjait a bizottság javaslatára. 
 
Rózsa György: Az ügyrendi bizottság elfogadásra javasolja az előterjesztést.  
 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait tegyék meg hozzászólásaikat. 
 
H o z z á s z ó l á s o k 
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Kérdezi, hogy jegyzői hatáskörbe tartozik-e nagy értékű 
fák kivágása. Kaptak-e engedélyt azok a vállalkozók, akik az energiaszolgáltató 
megbízásával végig csonkolták a fákat? Az úttörő park területéről is ki lett vágva egy 
hatvan éves fehér eperfa aminek semmi baja nem volt, nem tudja, hogy ki adott rá 
engedélyt és miért. A Dózsa György úti fatelepítéssel kapcsolatban elmondja, hogy most 
már lassan 60-70%-a tönkrement a telepítésnek. A fákat megvizsgálta és megállapította, 
hogy nemcsak locsolás hiány okozta a megbetegedést, hanem súlyos betegségben 
szenvednek, amit a telepítéskor vagy a kitermeléskor kaphattak el. Ezt mindenképpen 
tisztázni kell, mert sokat fizetett az önkormányzat a csemetékért.  
 
Molnár Péter polgármester: Elmondja, hogy az Úttörő parkban lévő eperfa viharkárt 
szenvedett nagy része letört, ezért lett a kivágása engedélyezve. A Dózsa György úti 
csemeték újszászi vállalkozótól kerültek beszerzésre, a garancia még nem telt le. 
Mivel több hozzászólás nem hangzott el kéri a testület tagjait, hogy szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza.  
 
116/2011 (IX.13.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
a település környezet védelméről szóló rendelet-tervezet előzetes véleményezéséről. 
 

Újszász Város Képviselő-testülete elfogadja a települési környezet védelméről 
szóló rendelet-tervezet munkaanyagát. Egyúttal javasolja azt az illetékes 
környezetvédelmi felügyelőség felé szakmai véleményezésre benyújtani. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai 
          2./ Környezetvédelmi felügyelőség 
          3./ Boros Péterné jegyző 
               é r t e s ü l.-  
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6./ Napirendi pont megtárgyalása  
(Újszász Város kitüntetett díjainak adományozásáról szóló előterjesztés rendelet 
felülvizsgálatáról a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
Molnár Péter polgármester: Elmondja, hogy Répási Csabáné Tóth Rozália képviselő tett 
javaslatot a rendelet módosítására, melyet az előterjesztés tartalmaz. Kéri az oktatási 
bizottság elnökét, hogy tájékoztassa a testület tagjait a bizottság véleményéről. 
 
Bogárné Simon Klára: Az oktatási bizottság megtárgyalta az előterjesztést és a 
Díszpolgári illetve a Pro Urbe Emlékérem adományozására vonatkozó javaslatot egy igen 
és három nem szavazattal elutasította. A szakmai díj adományozásának rendjére 
vonatkozó módosítást kettő igen és kettő nem szavazati eredménnyel véleményezte. A 
bizottság javasolja még a kitüntetések kulturális díjjal való kiegészítését.  
 
Dr. Szóró Magdolna: Elmondja, hogy a bizottság a szakmai díjjal kapcsolatos 
aláírásgyűjtést azért vetette el, mert így kampányszerű lenne a javaslattétel. Eddig is 
mindenkinek lehetősége volt javaslatot tenni, és senki nem kapott érdemtelenül 
kitüntetést, illetve biztosan lenne olyan, akinek rosszul esne, ha mégsem kapná meg a 
díjat.  
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Elfogadja a bizottság véleményét. A rendeletben szerepel, 
hogy a kitüntető díjakra vonatkozó javaslat benyújtásával kapcsolatos felhívást az adott 
év januárjától kezdődően meg kell hirdetni az Újszászi Híradóban. Visszamenőleg 
fellapozta az Újszászi Híradót és azt tapasztalta, hogy egy hónappal előtte egyszer van 
csak megjelentetve. Időben meg kell hirdetni és akkor talán nincs is szükség arra, hogy 
100 aláírás legyen szükséges egy javaslathoz, mert így jobban meg lesz mozgatva a 
település. Nonszensz hogy van olyan Pro Urbe díjas, akit egy személy javasolt a beadási 
határidő előtt egy nappal. Úgy gondolja, hogy az aluról való építkezés arról szól, hogy a 
település mozduljon meg, dolgozzon a javaslaton és tényleg méltó embert válasszanak. 
Örül annak, hogy bekerült a testület elé a javaslat.  
 
Bálint Ferenc: Javasolja még, hogy az adományozás rendjébe kerüljön beépítésre a civil 
fórum mivel elég jelentős az egyesületeknek, alapítványoknak a száma a városban. 
 
Rózsa György: Elmondja, hogy ezeket a díjakat a képviselő-testület alapította és a 
képviselő-testület adományozza. Egyet ért a januártól való meghirdetéssel, mert minél 
több javaslat van annál több lehetőség közül lehet választani.  
 
Molnár Péter polgármester: Egyet ért abban, hogy ezt az önkormányzat alapította és nem 
véletlenül. Úgy gondolja, hogy konfliktusokat szülne az aláírásgyűjtéshez kötődő javaslat 
tétel. 
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Úgy veszi észre, hogy a képviselő-testület nem feltételezi 
azt a lakosságról, hogy komolyan veszi a javaslattételt.  
 
Dr. Szóró Magdolna: Elmondja, hogy eddig is volt olyan ember, akit többen javasoltak 
anélkül, hogy muszáj lett volna. 
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Répási Csabáné Tóth Rozália: A szakmai díj esetében az érdekképviseleti szerveken túl a 
szakmai szervezeteket is bevonná az adományozás rendjébe. A szakmai díjat az 
intézmény vezetője javaslatára adományozhatja a testület, így felmerül a kérdés, hogy 
egy újonnan megválasztott vezető mennyire tudja felmérni azt, hogy ki alkalmas erre a 
díjra.  
 
Molnár Péter polgármester: Elmondja, hogy minden intézménynél pályázat útján 
választják meg a vezetőket. Nem gondolja, hogy az intézményekben olyan vezetők 
lennének, akik meg sem kérdezik a kollégáikat a javaslat megírásakor. Nem tartja jónak 
az adományozás rendjét ilyen bürokratikus szabályzatrendszerbe foglalni, teljesen más a 
cél. Azért vezető, mert tudja, hogy kivel dolgozik együtt és tudja, hogy kitől kell 
véleményt kérni. 
 
Dr Szóró Magdolna: Elmondja, hogy nemcsak egyének, hanem kollektívák is kapnak 
szakmai díjat.  
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Az intézményvezető joga az előterjesztés. Nem tükröződik 
az eredeti rendeletünkben az, hogy a lakosság is adhat javaslatot szakmai díjra, hogy 
esetleg akár egy ápolónő is kapjon kitüntetést.  
 
Dr. Szóró Magdolna: Példaként említi Csajbókné Nyári Erzsébetet, akit szülők javasoltak 
az igazgatónőnek szakmai díj felterjesztésére.  
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Ez a lehetőség nincs benne a rendeletben.  
 
Udud Róza aljegyző: Úgy gondolja, hogy ez az előterjesztés most arról szól, hogy egy 
képviselői indítványt megtárgyalt az oktatási bizottság, aki szintén javaslatot tett. A 2004-
ben született rendeletet át kell tekinteni, felül kell vizsgálni. Javasolja, hogy a bizottsági 
ülésen és az itt elhangzott javaslatokkal a következő képviselő-testületi ülésen kerüljön 
sor a konkrét rendelettervezet megtárgyalására. A rendelettervezetbe beépítésre fog 
kerülni az itt elhangzottak alapján az, hogy szakmai díjra bárki tehet javaslatot. 
 
Molnár Péter polgármester: Javasolja, hogy a képviselő-testület soron következő ülésén 
kerüljön ismételten megtárgyalásra Újszász város kitüntetett díjainak adományozásáról 
szóló rendelet. 
Kéri a képviselő-testületet hogy a javaslattal kapcsolatban szavazzanak. 
 
A képviselő-testületet 8 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza. 
 
117/2011 (IX.13.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t  
 
Újszász Város kitüntető díjainak adományozásáról szóló rendelet felülvizsgálatának 
elnapolásáról. 
 

Újszász Város Képviselő-testület döntése értelmében Újszász Város kitüntető 
díjainak adományozásáról szóló rendeletének felülvizsgálatát soron következő 
ülésén újra tárgyalja.  
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Erről: 1/ Képviselő-testület tagjai 
          2/ Boros Péterné jegyző 
              é r t e s ü l .- 

 
 
7./ Napirendi pont megtárgyalása 

(A közfoglalkoztatás 2011. I. félévi tapasztalatairól szóló előterjesztés a jegyzőkönyv 
mellékletét képezi.) 
 
Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi és 
Településfejlesztési Bizottság, és a Szociális, Egészségügyi és Foglalkoztatási Bizottság. 
Kéri a bizottságok elnökeit, hogy tájékoztassák a testületet a bizottságok javaslatairól. 
 
Bálint Ferenc: A pénzügyi bizottság elfogadásra javasolja az előterjesztést.  
 
Dr Szóró Magdolna: A szociális bizottság szintén elfogadásra javasolja az előterjesztést.  
 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait hogy tegyék meg hozzászólásaikat. 
 
H o z z á s z ó l á s o k 
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Véleménye szerint a 4 órás foglalkoztatás nagyon rövid 
idő az érdemi munkához. Kérdezi, hogy lehet-e két naponta 8 órában foglalkoztatni az 
embereket. Örül az előterjesztésnek, mert így képet kaptak arról, hogy folyik a 
közfoglalkoztatás és magát a rendszert is jónak tartja. Olyan embereket lát a közterületen 
akiket eddig soha.  
 
Molnár Péter polgármester: A munkaórával kapcsolatban véleménye szerint a 8 óra sok, 
de a 6 óra megszervezhető. Ezen dolgoznak jelenleg.  
Mivel több hozzászólás nem hangzott el, kéri a testület tagjait, hogy szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal 2 tartózkodással és ellen szavazat nélkül az alábbi 
határozatot hozza. 
 
118/2011. (IX.13.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t  
 
A közfoglalkoztatás 2011. évi I. félévi tapasztalatairól.  

 
Újszász Város Önkormányzat Képviselő-testülete a polgármester 
előterjesztésében tárgyalta a közfoglalkoztatás 2011. évi I. félévi tapasztalatiról 
szóló előterjesztést, melyet elfogad. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai 
          2./ Boros Péterné Jegyző 
               é r t e s ü l.- 
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8. Napirendi pont megtárgyalása:  

(A pénzbeli és a természetbeni szociális ellátásokról szóló 7/2011. (IV.13.) 
Önkormányzati rendelet módosításáról szóló előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét 
képezi.) 
 
Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi és 
Településfejlesztési Bizottság, és a Szociális, Egészségügyi és Foglalkoztatási Bizottság. 
Kéri a bizottságok elnökeit, hogy tájékoztassák a testületet a bizottságok javaslatairól. 
 
Bálint Ferenc: A pénzügyi bizottság elfogadásra javasolja az előterjesztést.  
 
Dr Szóró Magdolna: A szociális bizottság szintén elfogadásra javasolja az előterjesztést.  
 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, tegyék meg hozzászólásaikat. 
Mivel hozzászólás nem hangzott el, kéri, hogy szavazzanak.  
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotja  

 
Újszász Város Önkormányzat 
15/2011. (IX.14.) rendeletét  
 
a pénzbeli és természetbeni szociális 
ellátásokról szóló 7/2011. (IV.13) 
önkormányzati rendelet módosításáról. 
 
A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv … 
számú melléklete tartalmazza. 
 

9. Napirendi pont megtárgyalása 
(Az iskola út 21. szám alatti ingatlan értékesítésről szóló előterjesztés a jegyzőkönyv 
mellékletét képezi.) 
 
Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést tárgyalta a Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottság, valamint az Ügyrendi és Közbeszerzési Bizottság. Kéri a bizottság elnökeit 
hogy tájékoztassák a testületet a bizottságok javaslatairól. 
 
Bálint Ferenc: A pénzügyi bizottság elfogadásra javasolja az előterjesztést. 
 
Rózsa György: Az ügyrendi bizottság szintén elfogadásra javasolja az előterjesztést. 
 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, tegyék meg hozzászólásukat.  
Mivel hozzászólás nem hangzott el kéri, hogy szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal ellenszavazat, és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
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119/2011. (IX.13.) számú Képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
az Iskola út 21. szám alatti ingatlan értékesítéséről. 

 
Újszász Város Képviselő-testülete támogatja az 5052 Újszász, Iskola út 21. 
szám alatti egykori óvoda, 2174 hrsz-on felvett ingatlanának értékesítését 
Farkas Hilda (a.n.: Farkas Mária Hilda, lakcíme: 5465 Cserkeszőlő, Nyomás 
dűlő 47.) vevő számára. Az ingatlan ára, az ingatlanforgalmi értékbecslés 
alapján 2.070.000,-Ft, mely összeg az ÁFA-t nem tartalmazza. 
A vevő a megállapított vételár 50%-át az adásvételi szerződés aláírásakor egy 
összegben, további 50%-át 2011. 12. 31-is havi részletekben fizeti meg. 
A Képviselő-testület egyúttal felhatalmazza a polgármestert az adásvételi 
szerződés aláírására. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, 
          2./ Farkas Hilda 5465 Cserkeszőlő, Nyomás dűlő 47. 
          3./ Boros Péterné jegyző 
               é r t e s ü l. 
 

10. Napirendi pont megtárgyalása 
(Képviselői tiszteletdíj közcélú felajánlásáról szóló előterjesztés a jegyzőkönyv 
mellékletét képezi.) 
 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait hogy Dr. Szóró Magdolna képviselői 
tiszteletdíj felajánlásával kapcsolatban tegyék meg hozzászólásukat. 
Mivel hozzászólás nem hangzott el, kéri, hogy szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza. 

 
120/2011 (IX.13.) számú Képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
képviselői tiszteletdíj közcélú felajánlásáról. 
 

Újszász Városi Önkormányzat képviselő-testülete Dr. Szóró Magdolna 
képviselő 2011. szeptember havi tiszteletdíját társadalmi szervezet 
támogatására fordítja. Ezzel egyidejűleg tudomásul veszi, hogy döntése a 
292/2009. (XII.19.) Korm. Rendelet 68.§ (1) bekezdése alapján Újszász Város 
Önkormányzatának 2011. évi költségvetési rendeletében jóváhagyott személyi 
juttatás kiadás előirányzata és a pénzbeli juttatása előirányzata közötti 
előirányzat-átcsoportosítást von maga után. 
 
Erről: 1./ képviselő-testület tagjai 
          2./ Boros Péterné jegyző 
          3./ Polgármesteri Hivatal adó- és pénzügyi osztálya 
               é r t e s ü l. 
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B e j e l e n t é s e k  
 
Dr. Szóró Magdolna: Elmondja, hogy a Táncsics úti lakosok fordultak hozzá azzal, hogy nem 
bírják a házuk előtt a füvet teljesen levágni, az útépítés során a padka mellé kidúrt földtől. 
Kérdezi, hogy most már rendszeresen fogják-e üríteni a szelektív hulladékgyűjtő edényeket? 
 
Molnár Péter polgármester: A Táncsics úti problémát meg fogják nézni. A szelektív ürítés 
kapcsán elmondja, hogy vásárolni fognak 1 m3-es zsákokat műanyag palackoknak és azt az 
önkormányzat fogja értékesíteni. 
 
Bogárné Simon Klára: Elmondja, hogy megkereste Kollár Imre és néhány dolog 
tolmácsolására kérte. A belvízelvezető árkok rendbetételére lesz szükség a Batthyány út, 
Horgász út részen, és a Bakó út Kastély út részen. A Zagyva medrének a takarítására is 
szükség van. Javasolja még a városban kertész alkalmazását. 
 
Molnár Péter polgármester: Elmondja, hogy a héten elkezdték az átereszek, árkok tisztítását. 
 
Pap Gábor: fejlesztési referens a Zagyva medrének kotrásának kapcsolatban elmondja, hogy a 
KÖTIKÖVIZIG szakembereivel a Szociális Otthontól egészen Zagyvarékasig kiszedték az 
illegális fakitermelők és horgászok által kitermelt fákat a Zagyvából, aminek már most 
érezhető a hatása, és ezt a munkát folytatni kívánják. Jellemző, hogy a bedőlő nagyobb 
torlaszok mögött a hordalék felgyülemlett és nagyon sekély területek alakultak ki. Ezek 
megszűntek a sebesebb sodrás következtében.  
 
Molnár Péter polgármester: Elmondja, hogy a Jász út - Baross út kereszteződésében lévő 
háromszög be lett ültetve virágokkal, az Önkormányzat erejéhez mérten szépíti a várost. 
 
Bogárné Simon Klára: Az Úttörőparki játszótérre szeretné a figyelmet felhívni és kérni a 
rendbetételét, illetve a játékok átvizsgálását. A Gimnáziumban bevezetett kaucióval 
kapcsolatban több szülő megkereste, ebben kérné a tájékoztatást. 
 
Rózsa György: Elmondja, hogy megelégelték azt, hogy az elmúlt két és fél évben a felújított 
épületet magukról megfeledkezett gyerekek tönkre tegyék. A károkozásnak általában nincs 
meg a felelőse. Ha a kár megtérítése már egy csoportra vagy közösségre vonatkozik, akkor 
nagyon rövid időn belül előkerül a kárt okozó. A középiskolák nagy része ezt alkalmazza és a 
kauciót a gyerekek 90 %-a befizette. Volt, aki később fizette és volt, aki részletfizetési 
kedvezményt kért, több médiában is volt erről szó. Összességében a kaució bevezetésének 
pozitív hozadéka van. A befizetett összeg a Takarékszövetkezetnél, külön számlán van 
vezetve. Minden gyerek számlát kap a befizetett összegről és a károkozás hiányában 
hiánytalanul visszakapja évvégéig ezt az összeget. 
 
Szórád Róbert: Kérdezi, hogy az áramszolgáltató által végzett közterületi gallyazás kapcsán a 
tulajdonos kérhet-e kártérítést. Elsősorban erkölcsi kárról lehet szó. Él-e az önkormányzat 
kártérítési igénnyel a kivitelező felé? Kérdezi, hogy építési törmeléket, zöld hulladékot hová 
lehet lerakni és mi a módja? Lomtalanítást tervez-e az Önkormányzat, ha igen, mikor? 
Elmondja, hogy a 3122. számú utat el kezdték csinálni, annyit kellene elérni, hogy a nagy 
kamionokat ki kellene tiltani erről az útról. Elmondja, hogy a tavasszal egyszer már meg 
kaptás a súlyadóra, illetve a kommunális adóra a csekkeket, amit most ismételten megkaptak. 
Véleménye szerint nem kell több csekket kiküldeni, mint amennyi szükséges. 
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Udud Róza aljegyző: A közterületi fák gallyazásával kapcsolatban elmondja, hogy a 
villamosenergia szolgáltató törvény alapján a vezetékeket veszélyeztető fák vonatkozásában 
végez gallyazást. Ehhez külön jegyzői engedély nem szükséges. A szolgáltatónak kötelessége 
ezeket a munkálatokat elvégezni. Nem tud arról, hogy kártalanítást kért volna az 
önkormányzat megcsonkított fa miatt. A fa azé, akié a föld tulajdonjoga.  
 
Rózsa György: Eleve nem szabad a vezeték alá fát ültetni. 
 
Molnár Péter polgármester: Lomtalanítást nem terveznek. Jövőre mindenképpen szükség 
volna lomtalanításra, az önkormányzat anyagi forrásaitól függően. 
 
Kaló Istvánné: Elmondja, hogy forrás arra nincs, hogy az önkormányzat lomtalanítást 
fizessen. Olyan megoldásra van szükség és szervezésre, hogy meg kell határozni 1 m3 lom 
elszállítási költségét, és aki igényli, onnan elszállítják. 
 
Molnár Péter polgármester: Elmondja, hogy amikor elkészültek a 3122-es út tervei, akkor már 
egyeztetett Kovács Károly úrral a kamionforgalom kitiltása ügyében. Ha az önkormányzat 
ragaszkodik ehhez, akkor 5,6 millió forintjába kerül. Ez az út a közúté, nem önkormányzati 
út.  
 
Pap Gábor: fejlesztési referens elmondja, hogy Kétpó a kijelölt hulladéklerakó, jogilag az 
inert hulladék elhelyezésére lehetőség nincs. 
 
Molnár Péter polgármester: A betontörmelékre az önkormányzatnak is nagy szüksége lenne 
útpadka rendezésére, ezért próbálnak engedélyt kérni, de valószínűleg nem fognak kapni. 
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Kérdezi, hogy az úttörőparkban kivágott fehér eperfa kihez 
került? 
 
Molnár Péter polgármester: Az eperfát engedéllyel vágták ki és egy olyan családhoz került, 
akinek mindkét tagja munkanélküli.  
A hétvégén megrendezendő városnapra szeretettel hív mindenkit. 
 
Krassóiné Gyüre Rozália: Kéri, hogy a Kastély Otthonnál lévő ártézi kút elektromos ellátását 
javítsák meg, mert az időzítő nem működik, így állandóan folyik a víz, és a szivattyú 
elhasználódik. Kérdezi, hogy a Holt-Tápió kotrását tervezik-e folytatni? 
 
Molnár Péter polgármester: Tervezték, de elfogyott a pénzügyi keret. 
 
Krassóiné Gyüre Rozália: Elmondja, hogy a Zrínyi úti lakók fel voltak háborodva azon, hogy 
az önkormányzathoz írt levélre nem kaptak választ. Áldatlan állapot, hogy a teherautók az út 
szélén mindkét oldalon egymástól 50 cm-re járó motorral állnak úgy, hogy a sofőr nincs is az 
autóban. Kérdezi, hogy az útpadka feltöltését tervezi-e az önkormányzat, mert így teljesen 
tönkre megy az út széle. A Dózsa György úton rengeteg bolt, közintézmény van, és az autók 
az út szélén parkolnak. A parkolásra megoldást kellene találni. Elmondja, hogy a Kastély 
Otthon előtt a kúthoz padot terveztek kirakni, melyhez a faanyagot összegyűjtötték. A pad a 
mai napig nem készült el, de most már ne is tegyék ki csak tavasszal. A buszjárattal 
kapcsolatban az a kifogás, hogy a lakók nem jutnak el olyan helyekre ahová akarnak. Ezek a 
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problémák az emberek mindennapi életét jobban befolyásolják, mint bármilyen nagymérvű 
döntés. 
 
Molnár Péter polgármester: Elmondja, hogy a Kastély Otthonnál lévő ártézi kút szivattyúja ki 
lett cserélve. A Zrínyi úttal kapcsolatban ismerik a problémát, de nem egyszerű a megoldása. 
A Bonnafarm Bábolna éves szinten 10 millió iparűzési adót fizet az önkormányzatnak. A 
telepen három műszakban dolgoznak, ezért sok a beszállító. Az Igazgató Asszony nagyon 
segítőkész, a parkolás megoldásáról egyeztettek. Az útpadka feltöltését tervezik legalább a 
gyűjtőutakon. A Dózsa György úti parkolás tekintetében egyeztetni fognak a kereskedelmi 
egységek tulajdonosaival. A buszjárattal kapcsolatban elmondja, hogy a busz bárhová elmegy, 
ha az önkormányzat tudja finanszírozni. Mivel azonban nincs tömeges igénybevétel ami 
rentábilissé tenné a járatbővítést, ezért az önkormányzat önerőből nem tudja finanszírozni ezt. 
Jelenleg közel 3 millió forint plusz kiadást jelent a járat működtetése. Az iskolához kötődően 
tudják a járatot működtetni, amivel a belvárosi rész megközelítése megoldott.  
 
Apró Ferenc: Az útpadka rendezéssel kapcsolatban elmondja, hogy a Tavasz utcában 40-50 
cm hosszan 20-30 cm-es magas padka van. Ha az idén a padka nem lesz letolva, akkor az út 
tönkremegy, mert nem tud a víz lefolyni. Egy helyen 2 m3 aszfalttal a hibás útszakaszt ki 
lehetne javítani. Ha lenne anyag, akkor vállalnák a munka elvégzését. A gallyazással 
kapcsolatban elmondja, hogy a lovastelepi részen sehol nem gallyaztak addig, amíg a 
tulajdonossal nem beszéltek és nagyon szép munkát végeztek.  
 
Molnár Péter polgármester: Az út garanciálisan még nincs átvéve. A gallyazás kapcsán 
elmondja, hogy az első körben végzett minősíthetetlen munka után jelzéssel éltek az E.On 
felé, és azután már jobban odafigyeltek. 
Mivel több napirendi pont és bejelentés nincs, így megköszöni a megjelenést és az ülést 
bezárja. 
 

Kmf. 
 
 
 /: Molnár Péter :/ /: Boros Péterné :/ 
 polgármester jegyző 
 


